
Årsberetning fra en webmaster. 

I forhold til min beretning fra foråret er der sket en positiv 

udvikling, idet det månedlige besøg på hjemmesiden i 

gennemsnit er øget med 23% i forhold til sidste år. 

Gennemsnittet ligger på det højeste nogen sinde – og 

faktisk 87% over snittet fra alle årene (siden 2003). 

Men når det er sagt, så er der nok mere tale om ”ønsketænkning” fra Chart.dks side, 

idet Google har beregnet, at der har været et begrænset antal besøgende på 

hjemmesiden. Kun 1173 sidevisninger er det blevet til.  

Det er dog næsten over 30% flere end sidste år. Under 10% besøgende kommer fra 

andre links. Men besøgene varer i snit under 2 minuts tid.  

Og nu kommer vi tilbage til den sædvanlige klynken: - Nej for resten, den springer vi 

over! 

På Gildetinget besluttede man, at hjemmesiden fortsat skal bestå.  

SÅ - Mit spørgsmål til forsamlingen er nu: 

 Hvor mange besøg er nok til, at der skal bruges energi på hjemmesiden? 

 Pt er gennemsnittet godt 200 om måneden 

 Hvordan kunne I tænke jer hjemmesiden anvendt? 

 Skal hjemmesiden være en aktiv side –  

 Eller et passivt opslagsværk i Gammel-Uglen? 

 Hvad med Gildemester? 

 ”Historier” fra laug – grupper – øvrige interessenter? 

 Faktuelle oplysninger fra faste ”institutioner” i Gildet? 

 O.S.V. 

 Hvad kan jeg gøre for Gildet for at højne brugen af hjemmesiden? 

//Alex ®. 


